



**OFFICE OF THE MAYOR
FRANK CAMPION**

60 East Main Street,
Welland, Ontario
L3B 3X4
Phone 905-735-1700
Fax 905-735-1543

PROCLAMATION

**“24th ANNUAL CHILD CARE WORKER &
EARLY CHILDHOOD EDUCATOR APPRECIATION DAY”**

October 24, 2024

- WHEREAS:** years of research confirms the benefits of high-quality early learning and child care for young children’s intellectual, emotional, social, and physical development and later life outcomes; and
- WHEREAS:** child care promotes the well-being of children and responds to the needs of families and the broader community by supporting quality of life so that citizens can fully participate in and contribute to the economic and social life of their community; and
- WHEREAS:** trained and knowledgeable Registered Early Childhood Educators are the key to quality in early years and child care programs – in licensed child care, Early ON programs, child life programs, and full day kindergarten; and
- WHEREAS:** Registered Early Childhood Educators and child care workers will be vital to the success of the Canada-Wide Early Learning and Child Care system.

NOW THEREFORE I, FRANK CAMPION, Mayor of the City of Welland
do hereby proclaim October 24, 2024 as the
“24th Annual Child Care Worker and Early Childhood Educator Appreciation Day”
in recognition of the education, dedication and commitment of child care workers to
children, their families and quality of life of the community.

In witness whereof, I have herewith set my hand and caused the great seal of the
City of Welland to be affixed.

Mayor’s Office
October 2024



Frank Campion
Mayor



**OFFICE OF THE MAYOR
FRANK CAMPION**

60 East Main Street,
Welland, Ontario
L3B 3X4
Phone 905-735-1700
Fax 905-735-1543

**Journée d'appréciation des éducatrices et éducateurs et des travailleuses et
travailleurs de la petite enfance**

Le 24 octobre 2024

Proclamation

Attendu que des années de recherche viennent confirmer les avantages des services de garde d'enfants de haute qualité pour le développement intellectuel, émotionnel, social et physique des jeunes enfants et leurs résultats ultérieurs dans la vie; et

Attendu que les services de garde d'enfants favorisent le bien-être des enfants et pourvoient aux besoins des familles et de l'ensemble de la communauté en soutenant la qualité de vie afin que les citoyens et citoyennes puissent participer et contribuer pleinement à la vie économique et sociale de leur communauté; et

Attendu que les éducateurs et éducatrices de la petite enfance et les travailleurs et travailleuses en garderie formé(e)s et compétent(e)s sont la clé de la qualité des programmes d'apprentissage et de garde d'enfants; et

Attendu que les éducateurs et éducatrices de la petite enfance et les travailleurs et travailleuses en garderie agréé(e)s seront essentiel(le)s à la réussite du Système d'apprentissage et de garde des jeunes enfants pancanadien,

Il est donc résolu que le 24 octobre 2024 soit désigné comme la 24^e Journée d'appréciation des éducatrices et éducateurs et des travailleuses et travailleurs de la petite enfance en reconnaissance de l'éducation, du dévouement et de l'engagement des travailleurs et travailleuses en garderie envers les enfants, leurs familles et la qualité de vie de la communauté.

Frank Campion
Maire



Octobre 2024